
Styremøte DFK/S 7/11/2004 På ENHS Tilstede: Andres B, Tom Roger, Hans, 
Christian og Lars Helge.

Referat revisjon A. fra forrige møte godkjent.

Økonomi:
OK

Teknisk:
Nye faddere er på plass.
Årskontroll GAM: Flyet shines opp innvendig. I tillegg skal det monteres 
instrumenter for bølge prosjektet til Per Osen.

Baby: Øyvind M og Odd R er interessert. 
Hvis vi får den i lufta blir den sansynligvis Norges eldste flybare seilfly.
Jobben antas å være mindre enn 5 årskontroll av GBQ. Det som skal gjøres noe 
med er: 
Bremseblad, bolter i bremsearmer og å trekke om sideror. Hans følger opp 
framdrift.

Det blir redusert kapasitet på Furuset i vinter. Vi må koordinere årskontrollene 
slik at alt er klart til Vågå.

Skole status:
Vi skal annonsere for teorikurs / introkurs i media.
En stor rubrikk annonse (2 spalter) i f.eks. DT, Lågendalsposten og Asker og 
Bærum budstikke er aktuelt.
Christian setter Stian A og Tore K på saken.

Medlemsmøte 1 desember.
Mulige saker: Oppsummering av sesongen, klubbutvikling, sosialt og Anders S 
og Ingar P kan gi en rapport fra VM.

Vågå:
Planlegging går sin gang. Første møte avholdt.

NAKs langtidsplan:
Innspill og kommentarer:
Riksanlegg lokalisering.

NAK må ned på grasrota å bli en organisasjon for medlemmene.



NAK må ned på grasrota å bli en organisasjon for medlemmene.
Øke synlighet i media. Er bare på banen i «negative» saker.
NAK burde ha en markedsplan.
Sammenblanding av mål og visjoner.
Plan for å oppnå mål mangler.
Det burde være et mål å få til et anlegg som er stort nok for nasjonale 
mesterskap utenfor rikssenteret.
Seilflyplass innenfor 45min fra Oslo.

Flere forslag sendes Anders B. slik at han kan sy sammen et felles svar.

Myndighetenes forslag om å innføre en «operativ leder» i klubbene ble diskutert 
og Jan H har også vurdert forslaget. Operativ leder ser ut til å være en heltids 
jobb. Jan H følger opp saken videre.

Klubbutvikling / flykjøp:
Videre planer for GAM ble diskutert.
Oppussing eller kjøp av ny toseter er aktuelle alternativer.

Bruksområdet ble definert til:
Grunnskoling
Acro
Strekk

Styret bestemte at vi leier DG500 av Nome for å evaluere flytypen. Christian 
følger opp.

Medlemsmøtet 1 desember kan være en god anledning til å spørre medlemmene 
om hva vi skal gjøre med GAM.

Eventuelt:
Rekruttering av nye acro-instruktører.
Steinar lager en plan for å sikre tilstrekkelig tilgang på AIC framover.
I første omgang se på hva vi har av aktuelle kandidater med A/A1 og hvilke kurs 
som skal til. Det kan være aktuelt å sponse deler av AIC utdanningen på aktuelle 
kandidater.

Acro instruksjon bør kunne brukes som en gulrot for å holde på instruktørene 
lengre.


